



通告編號: 23-24/050c

愛爾蘭 (Ireland) 都柏林 (Dublin) 英語學習及STEAM 考察交流團抽籤結果

敬啟者：

感謝 貴家長支持學生參與愛爾蘭 (Ireland) 都柏林 (Dublin) 英語學習及 STEAM 考察交流團，今天較早時間已經進行抽籤，結果請參考附件。由於今次交流團反應踴躍，貴子弟在現階段未能獲得參加資格。如有參加者退出，本校將會以抽籤次序安排候補學生參加。我們會繼續舉辦不同的交流活動，豐富學生的學習經歷，擴闊學生的全球視野。

如有查詢，歡迎致電 26059033 與莊傑雄副校長聯絡。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二四年一月十日

回條

敬覆者：

本人已詳閱學生家長通告有關「愛爾蘭都柏林英語學習及STEAM 考察交流團抽籤結果」事宜。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長/監護人簽署：_____

二零二四年一月_____日



Ref: 23-24 / 050e

10 January 2024

Dear Parent(s)/ Guardian(s),

**Dublin, Ireland English Learning and STEAM Experience Study Tour
Lot Drawing Result**

Thank you for your interest in the upcoming English Learning and STEAM Experience Study Tour. We are writing to inform you about the lot drawing result.

A substantial number of applications were received and the lot drawing session was conducted to decide the priority of the participants. Regrettably, at this time, your child has not been allocated a priority placement. Should any of the selected participants withdraw from the tour, students on the reserve list will be notified in accordance with their priority status.

Our commitment to enhancing the educational journey of our students remains steadfast. We will continue to organize a variety of exchange activities to enrich the learning experiences of our students and to expand their global perspectives.

For any inquiries, please contact the vice-principal Mr. Chong Kit Hung at 26059033.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Reply Slip

Ref: 23-24 / 050e

_____ January 2024

Thank you for acknowledging me regarding the Dublin, Ireland English Learning and STEAM Experience Study Tour Lot Drawing Result.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____